
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 33 

 
Днес, 13.10.2021 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта  и  

спорта  към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 /десет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Зам.-председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Анатоли Илиев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред: Доклад вх.№СОА21-ВК66-9307/07.10.21 г. относно промяна в 

състава на членовете на Управителния съвет на Фондация „София – Европейска 

столица на спорта“ 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Анатоли Илиев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски въздържал 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова въздържал 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се 2 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

Г-н Вушовски – зам. кмет на р-н Красна поляна  запозна комисията доклад вх. № 

СОА21-ВК08-7358/4/30.09.21 г. относно Предложение за приемане на дарение от 

юридическо лице   под формата на труд и услуги, изразяващо се в изпълнение на 

строителни и монтажни работи на стойност 198 046,00 (сто деветдесет и осем хиляди и 

четиридесет и шест) лева без ДДС или 237 655,20 лева (двеста тридесет и седем 

хиляди шестстотин и петдесет и пет лева и 20 ст.) с ДДС в полза на спортно училище 

57 СУ "Св. Наум Охридски" за подмяна на изкуствена тревна настилка на футболното 

игрище и възстановяване на осветлението на същото. 

Н.Николов зададе въпрос дали до това игрище ще има свободен достъп от живущите 

в района. 

Г-н Вушовски отговори, че игрището е на територията на спортното училище и на 

него тренират всички възрастови групи дори вечер.  

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията   подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 

становището на М.Боршош, А.Джоргов и Р.Стоянова зам.-кметове на СО. 

 

№ Поименно гласуване:   
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1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Анатоли Илиев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІII от Дневния ред: 

Ц.Божидарова – представител на „Спортна София 2000“ ЕАД запозна комисията с 

Писмо вх.№СОА21-ТД26-11461/30.09.21 г. относно Решение № 445/22.07.2021г., т.7.4, 

на СОС и Протокол № 63/29.09.2021г. на Съвета на директорите на "Спортна София-

2000" ЕАД 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По д.т. от Дневния ред: 

С.Колев запозна комисията с доклад вх.№СОА21-ВК66-9481/11.10.21 г. относно 

проучване на възможностите за реализиране на пешеходно и велосипедно трасе от 

центъра на гр. София до началото на Природен парк "Витоша". 

Я.Тодоранова изрази учудване, че спортната комисия е водеща по този доклад. Тя 

заяви, че би било удачно да бъде комисия, която да бъде по-тясно свързана с 

реализацията и контрола. Тя заяви, че това е сериозен градоустройствен въпрос. 

Т.Георгиева отговори, че доклада е разглеждан, обсъждан и приет  в Постоянната 

комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна. Тя подчерта, че е 

поласкана от това, че на спортната комисия е възложена тази отговорност да бъде 

водеща комисия. 

Е.Йорданова заяви, че това коя комисия да бъде водеща е решение на 

Председателския съвет и Председателя на СОС,  това е признание спортната комисия 

да бъде водеща. 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Анатоли Илиев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов въздържал 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов въздържал 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров въздържал 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 3 

 

Т.Разни 

Т.Георгиева сподели, че Съда е решил и отваря  Програмата за младежки дейности и 

сега се обмислят начините на финансиране на проектите, които ще бъдат обсъдени на 

следващо заседание на комисията. 

Н.Николов пожела да бъдат изпратени всички решенията на  членове на комисията, 

защото много е възможно отново да има проблеми с г-жа Росина Славова. 

Я.Тодоранова пожела да има дискусии генерално по всички спортни програми. 

Сроковете да бъдат с нормално времетраене, а не „от днес за вчера“, тъй като това 

крие рискове. Особено Програмата за ДЮС е необходимо бъде префомулирана. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.35 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 14.10.21 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

                  Зам. предс.:              П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


